
Protokół nr XXVIII/2021 
z XXVIII Sesji Rady Miasta Wisła w dniu 25 marca 2021 roku. Sesje przeprowadzono zdalnie. 
Obrady rozpoczęto 25 marca 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Alicja Pilch 
5. Tadeusz Pilch 
6. Zdzisław Pilch 
7. Piotr Pinkas 
8. Janusz Podżorski 
9. Piotr Polok 
10. Andrzej Szalbót 
11. Bronisław Szalbót 
12. Sławomir Wantulok 
13. Mirosław Wójcik 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski rozpoczął obrady XXVIII Sesji od powitania 
wszystkich, poinformował, że sesja odbywa się  online. Stwierdził quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 
 
2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).  
 
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad  w punkcie 
9 następujących   projektów uchwał: 

l) Zmieniająca uchwałę nr XIX/274/2020 z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 
w związku z realizacją przedsięwzięcia „Rowerem przez Beskidy – etap I” 
m) w sprawie przystąpienia do sporządzenia "Strategii Rozwoju Miasta Wisła na lata 2021-2030„ 
oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 
trybu jej konsultacji. 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 
w punkcie 9 następujących   projektów uchwał: 
n) W sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 6 lutego 2021 roku 
o) W sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 16 lutego 2021 roku 
p) W sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 5 marca 2021 roku 
r) W sprawie  rozpatrzenia skargi z dnia 15 marca 2021 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 
 

Id: CD1D8F67-E0CC-4C53-AE4D-BEA5099D4C73. Projekt Strona 1



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 25 lutego 2021r. 
 
Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poprosił o przyjęcie 
protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 25 lutego 2021r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
 
4. Wystąpienie zaproszonych gości. 
 
Przewodniczący poinformował, że nie ma żadnych zaproszonych gości i przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
 
5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 
 
Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał Burmistrz. Informacja 
z działalności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych stanowi załącznik nr 
3 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i sportu stanowi załącznik nr 
4 do protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta Stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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7.  
 
 Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 
 
Przewodniczący odczytał sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
8. Informacja na temat współpracy z miastami partnerskimi. 
 
Głosowano w sprawie: 
Informacja na temat współpracy z miastami partnerskimi..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
 
Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
9. Podjęcie następujących uchwał: 
 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/405/2021 stanowi załączniki nr 11 do protokołu. 
 
 
b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/406/2021 stanowi załączniki nr 12 do protokołu. 
 
 
c) w sprawie zmiany uchwały nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/407/2021 stanowi załączniki nr 13 do protokołu. 
 
 
d) w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2020 rok. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2020 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
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Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/408/2021 stanowi załączniki nr 14 do protokołu. 
 
 
e) w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 
2020 rok 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 
2020 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/409/2021 stanowi załączniki nr 15 do protokołu. 
 
 
f) w sprawie wprowadzenia Programu „Wiślańska Karta Mieszkańca” 
Radny Bronisław Szalbót zapytał na jakim poziomie zaawansowania jest pozyskiwanie podmiotów do 
kart mieszkańca. Burmistrz odparł, że nie ma żadnego zagrożenia na ten moment, są podpisywane  
umowy, negocjowane  rabaty. Miastu nie zależy na dużej ilości podmiotów tylko  na wynegocjowaniu   
najlepszych  możliwych  upustów dla mieszkańca. Wprowadzenie karty zaplanowane jest na maj.  
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wprowadzenia Programu „Wiślańska Karta Mieszkańca”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/410/2021 stanowi załączniki nr 16 do protokołu. 
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g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
 
Uchwała XXVIII/411/2021 stanowi załączniki nr 17 do protokołu. 
 
h) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Wisła 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Barbara Kędzior 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/412/2021 stanowi załączniki nr 18 do protokołu. 
 
 
i) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 
jako działka nr 2858/27 położonej w Wiśle. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej jako 
działka nr 2858/27 położonej w Wiśle..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/413/2021 stanowi załączniki nr 19 do protokołu. 
 
 
j) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Jaworniku. 
Burmistrz poinformował, że po rozmowie na połączonych komisjach poprosił Kierownik Referatu 
Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości  o renegocjacje i negocjacje oraz  rozmowę 
z właścicielem. Udało się  do tej zamiany przekazać jeszcze dodatkowe nieruchomości i one znalazły 
się w uchwale. 
Następnie Burmistrz poruszył temat nieruchomości na Górnych Głebcach, której miasto nie chciało 
przejąć.  Wytłumaczył przebieg ulicy "Kuligowskiej" i  oś. Górne Głębce.  Wytłumaczył, że poziom 
zabudowania na ulicy "Kuligowskiej" jest zupełnie inny niż  na Górnych Głębcach. Odcinek o  który 
wnioskowali właściciele to był odcinek do jednego budynku na samym końcu, a takich sytuacji 
w mieście jest bardzo dużo. Burmistrz powiedział, że jeżeli Rada sobie życzy żeby wniosek ten 
skierować na komisje połączone to  oczywiście zrobi to, ale prosi o taki sygnał. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Wiśle Jaworniku..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 
Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
PRZECIW (2) 
Barbara Kędzior, Tadeusz Pilch 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Polok 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
 
Uchwała XXVIII/414/2021 stanowi załączniki nr 20 do protokołu. 
 
k) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach komunalnych na terenie Miasta 
Wisła 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018r. 
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w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 
powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w budynkach komunalnych na terenie Miasta 
Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/415/2021 stanowi załączniki nr 21 do protokołu. 
 
 
l) Zmieniająca uchwałę nr XIX/274/2020 z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w związku 
z realizacją przedsięwzięcia „Rowerem przez Beskidy – etap I” 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmieniająca uchwałę nr XIX/274/2020 z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w związku 
z realizacją przedsięwzięcia „Rowerem przez Beskidy – etap I”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
 
Uchwała XXVIII/416/2021 stanowi załączniki nr 22 do protokołu. 
 
m) w sprawie przystąpienia do sporządzenia "Strategii Rozwoju Miasta Wisła na lata 2021-2030„ oraz 
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu jej 
konsultacji 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia "Strategii Rozwoju Miasta Wisła na lata 2021-2030„ oraz 
określenia szczegółowego trybu i harmonogramu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/417/2021 stanowi załączniki nr 23 do protokołu. 
 
 
n) w sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 6 lutego 2021 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 6 lutego 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/418/2021 stanowi załączniki nr 24 do protokołu. 
 
 
o) w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 16 lutego 2021 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 16 lutego 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/419/2021 stanowi załączniki nr 25 do protokołu. 
 
 
p) w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 5 marca 2021 roku 
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Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 5 marca 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/420/2021 stanowi załączniki nr 26 do protokołu. 
 
 
r) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 15 marca 2021 roku 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 15 marca 2021 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Rafał Skurzok 
 
Uchwała XXVIII/421/2021 stanowi załączniki nr 27 do protokołu. 
 
10. Interpelacje i zapytania 
 
Radny Tadeusz Pilch zapytał Burmistrza czy miasto  planuje  dotacje do ocieplania budynków. 
Burmistrz odparł, że  nie. Mieszkańcy mogą sami składać indywidualnie wnioski do Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
Radny Mirosław Wójcik zapytał o stan realizacji parkingu przy dworcu na ulicy Lipowej. Burmistrz 
odparł, że inwestycja jest  na etapie uzyskiwania decyzji o lokalizacji zjazdu. 
Radny Andrzej Szalbót poprosił Burmistrza o zainteresowanie się murem oporowym "pod brzegiem".  
Burmistrz odparł, że zostały podjęte  kroki w tym temacie, ale niestety Zarząd Dróg Wojewódzkich 
nie ma środków na wyczyszczenie, a poza tym  mur jest własnością PKP. Mimo wszystko Burmistrz 
obiecał, że będzie próbować jeszcze rozmawiać z PKP. 
Radny Janusz Podżorski poprosił w imieniu Przewodniczącej Zarządu Osiedla Gahura  o interwencje 
w sprawie zabrudzonej  drogi na Gahurze. Burmistrz powiedział, że po sesji wyśle patrol Straży 
Miejskiej i skontaktuje się z Prezesem Kamieniołomu. 
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Następnie Radny zapytał czy miasto przewiduje  na ulicy Wodnej otwarcie obiektu z toaletami. 
Burmistrz odpowiedział, że został złożony wniosek na dofinansowanie do realizacji takiej inwestycji 
Kolejne pytanie Radnego Podżorskiego dotyczyło  przekopu na ulicy Olimpijskiej i Konopnickiej. 
Burmistrz odpowiedział, że  roboty te dotyczą inwestycji doprowadzenia prądu na baseny i po 
wykonaniu pracownik Urzędu będzie uczestniczyć w odbiorze jakości robót. 
Radna Barbara Kędzior zapytała czy zostały podjęte rozmowy ze Starostwem Powiatowym 
w Cieszynie w sprawie miejsc postojowych przy ulicy Reymonta. Burmistrz przeprosił i odparł, że 
jeszcze nie zdążył  prowadzić  rozmów w tym temacie. Za dwa, trzy tygodnie postara się 
zaproponować  konkretne rozwiązania. 
Radna Alicja Pilch zawnioskowała  w imieniu mieszkańców Czarnego o znak ograniczenia prędkości 
na drodze na wysokości Fojtuli w Czarnym. Burmistrz odparł, że się tym zajmie, ale są to długotrwałe 
procedury postawienia znaków i urządzeń na drodze. Wszystko musi zostać uzgodnione 
i zatwierdzone organizacją ruchu. 
Następnie Radna Alicja Pilch poprosiła o  remont drogi na Zameczek. Burmistrz poinformował, że 
wystąpił do Starosty z wnioskiem o zwiększenie dotacji o kwotę przynajmniej 100tyś złotych na 
bieżące utrzymanie dróg powiatowych bo brakuje środków na bieżące utrzymanie. Jeżeli tego 
zwiększenia nie będzie to Gmina będzie w stanie połatać tylko te drogi z których korzysta się  
najczęściej. Koszty na drogach ogromnie rosną, mimo to droga ta zostanie "połatana". 
Radny Piotr Pinkas zapytał o inwestycję poszerzenia drogi na ulicy Przemysłowej. Burmistrz odparł, 
że nic nie wie na temat takiej inwestycji, poszerzenie pewnie realizuje właściciel Tombi. 
11.  
 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 
 
Przewodniczący poinformował, że w punkcie tym  jest odpowiedź Starostwa w sprawie remontu 
Orlika. 
 
 
12. Komunikaty i informacje. 
 
Przewodniczący poprosił o  składanie oświadczeń majątkowych. 
 
Burmistrz poinformował, że Urząd prowadzi kontrole segregacji śmieci. Obecnie jest prowadzonych  
15 postępowań  w których naliczono czterokrotność opłaty  ze względu na brak odpowiedniej 
segregacji. Występuje również problem z podrzucanymi  śmieciami z działalności gospodarczej do 
systemu.. W związku z tym zostaną zaproponowane Radzie  konkretne rozwiązania i dyskusje 
w miesiącu kwietniu, żeby próbować wprowadzić kolejny raz zmiany i objąć systemem działalności 
gospodarcze. 
Następnie Burmistrz powiedział, że w związku z prośbą Radnych o przeprowadzanie kontroli 
domków letniskowych i kempingów pod kątem opodatkowania, legalności wybudowania, 
odprowadzania opłat za śmieci, zostały przeprowadzone kontrole  pod kątem nieczystości na ulicy 
Dziechcinka.  Wszystkie te nieruchomości zostały uregulowane pod kątem odprowadzania 
nieczystości. Inną kwestią jest  legalność wybudowania budynków i tym  zajmuje się  Referat 
Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. Jest wiele  nieprawidłowości,  ale potrzeba sporo czasu na 
ich wyjaśnienie. Przewodniczący Rady zapytał czy Radni mogą się zapoznać z protokołami z kontroli. 
Burmistrz odparł, że przedstawi Radnym wyniki kontroli. 
Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o powrócenie do  tematu objęcia systemem śmieciowym 
działalności gospodarczych. Poprosił mieszkańców o zwracanie uwagi i zgłaszanie do Urzędu 
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nieruchomości przy których ewidentnie widać, że są  podrzucane śmieci z działalności. Generuje to 
ogromne koszty i jest niesprawiedliwe. Burmistrz się z tym zgodził i powiedział, że przedstawi Radzie 
w miesiącu kwietniu propozycje zmiany. 
13.  
Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący wraz z Burmistrzem powiedzieli, że podczas sesji używają telefonów komórkowych 
tylko po to, aby na bieżąco odbierać wiadomości od Radnych, Przewodniczących Zarządów Osiedli  
i kierowników  poszczególnych referatów i jednostek. 
Przewodniczący wraz z Burmistrzem  złożyli  wszystkim życzenia świąteczne. 
 
 
14. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący  zakończył obrady XXVIII Sesji Rady Miasta. 
 
 
  
 
   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 

 
 

Protokołowała: Justyna Pilch
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